The Taj Mahal
The Taj Mahal (pronounced /ˌtɑːdʒ mə'hɑːl/) is a famous mausoleum built from 1632 to 1653 next to the river Yamuna in the Indian city of Agra. A mausoleum is a building where people bury the dead. The name Taj Mahal means 'the crown of palaces'.
The most famous part of the Taj Mahal is the large white dome in the centre. It is 35 metres high and is surrounded by four smaller domes. The rooms inside the building are decorated with beautiful archways and precious stones in the walls. The buildings are surrounded by . pools, fountains and green gardens.

FRENCH TRANSLATION 
[bookmark: _GoBack]Le Taj Mahal (prononcé /ˌtɑːdʒ mə'hɑːl/) est un célèbre mausolée situé près de la rivière Yamuna en Inde précisément dans la ville de Agra dont la construction s’est faite de 1632 à 1653. Un mausolée est un édifice dans lequel sont enterré les défunts. Le nom Taj Mahal signifie « la couronne des palaces ».
La partie la plus célèbre du bâtiment est son grand dôme central. Il mesure 35 mètres de haut et est entouré de quatre autres petits dômes. Les murs des pièces intérieur de la construction sont ornées de pierres précieuses. Le Taj Mahal est aussi entouré de jardins, de piscines et de plusieurs fontaines  
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